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a r m a n m e l i . i r

 ملی پوش والیبال زنان
 به لیگ پرتغال پیوست

ایسنا: نگین شیرتری ملی پوش والیبال 
زنان ایران، با تیمی از لیگ پرتغال قرارداد 
بست. نگین شیرتری اعلام کرد که به تیم 
CD AVES پرتغال پیوسته است. آنگونه 
که شیرتری عنوان کرده این تیم در سوپر لیگ 
پرتغال حضور دارد و برای اولین بار است که 
یک زن والیبالیست ایران به لیگ این کشور 
راه پیدا کرده است. این بازیکن در فصل پیش 
همراه با تیم پیکان در لیگ برتر والیبال زنان 
ایران حضور داشت. پیش از این بازیکنانی چون 
مائده برهانی، زینب گیوه، مهسا کدخدا، مهسا 
صابری و مونا آشفته سابقه حضور در تیم های 

خارجی را داشته اند.

مصدومیت ستاره »بروکلین« 
جدی است

تسنیم: بازگشت زودهنگام ستاره تیم 
بسکتبال بروکلین نتس در هاله ای از ابهام 
قرار دارد.  جیمز هاردن، ستاره تیم بروکلین 
نتس در لیگ بسکتبال حرفه ای آمریکا با 
قطعی شدن مصدومیت همسترینگ، مدت 
بیشتری از میادین دور خواهد بود. پزشکان 
تیم بروکلین پس از بررسی MRI این بازیکن 
اعلام کردند که زمان بازگشت او به شرایط 
بازی، مشخص نیست. استیو نش، سرمربی 
تیم روکلین در مورد مصدومیت ستاره تیمش 
گفت: برگشتیم سر جای اولمان. تیم ما زمانی 
به شرایط ایده آل بازمی گردد که هاردن، 
شرایط بازی پیدا کند. ممکن است او در مرحله 
پلی آف برگردد. البته شاید هم این اتفاق زودتر 
افتاد. هاردن که با قراردادی 171 میلیون 
دلاری از هیوستون راکتس راهی بروکلین 
نتس شد در 34 بازی این فصل به طور میانگین 
25.4، 11 پاس گل و 8.7 ریباند برای تیمش 

به دست آورده است.

خارجازمستطیلسبز

زلاتان:
 حاضرم تا آخرعمر در »میلان«  بمانم

زلاتان ابراهیموویچ پس از تمدید یکساله 
قراردادش با میلان که او را تا بعداز سالروز 40 
سالگی اش در این تیم نگه خواهد داشت، به 
شبکه تلویزیونی باشگاه میلان گفت: بسیار 
خوشحالم. مدت ها منتظر چنین روزی بودم و 
الان می دانم که می توانم یکسال دیگر هم در 
میلان بازی کنم که این برای من واقعا اتفاق 
مهمی است. همیشه گفته ام که میلان برای من 
مانند یک خانه است. به همین خاطر خوشحالم 
که می توانم اینجا بمانم. ایبرا افزود: احساسی 
که میلان در من ایجاد می کند را دوست دارم، 
همینطور تمام کسانی که اینجا کار می کنند، 
همکارانم، مربی ام و هوادارانی که نبودشان در 
استادیوم واقعا احساس می شود. اینجا واقعا خانه 
من است و اگر بتوانم تا پایان عمرم اینجا بمانم 
با کمال میل این کار را انجام خواهم داد. ستاره 
سوئدی روسونری در پایان به تمجید از سرمربی 
خود استفانو پیولی پرداخت و اظهارداشت: 
کارکردن با پیولی واقعا آسان است. او رویکرد 
و ذهنیت درستی دارد. او هر روز با همین میزان 
از انرژی و انگیزه به تمرینات می  آید و با همین 
چیزها توانسته تیم را متحول کند. او همیشه 
دنبال راهی برای گرفتن بهترین بازی از ماست.

خـــبر

دیـــدگــاه

یکی از مباحث مهم در این مقطع چگونگی بهره مندی رئیس 
فدراسیون از نیروی انسانی است. در حوزه نیروی انسانی فدراسیون 
فوتبال قرار نیست چرخی اختراع شود و باید فقط نیروهای موجود 
را سازماندهی کرد. من فکر می کردم عزیزی خادم ابتدا روی 
کمیته های فدراسیون برنامه ریزی داشته باشد و با بهره وری از 
ظرفیت نیروهای نخبه و استخوان خردکرده درون فدراسیون و 
استعدادهای تحصیلکرده و مجرب بیرون فدراسیون تلفیقی برای 
ایجاد زیرساخت های نوین در فوتبال کشور ایجاد کند. به نظرم وی 
می بایست در بدو امر کمیته تیم های ملی را تشکیل می داد و عده ای 
از بزرگان فوتبال کشور همه فکر و ذکرشان  موفقیت تیم ملی می شد 
اما چنین اتفاقی در عمل رخ نداد. عزیزی خادم فراموش نکند وظیفه 
شاخص و عمده او و هیات رئیسه تیم های ملی است. بازی استقلال 
مقابل الشرطه یک پیام داشت و آن رفتار جنگندگی و عصبی بازیکنان 
عراقی با تیم های ایرانی است. در جامعه شناسی می شود در این باره 
مفصل صحبت کرد. این موضوع جای بحث دارد. حرکت بازیکن 
الشرطه روی فرشید اسماعیلی دو کارت قرمز داشت. این بازی پیام 
مهمی برای فدراسیون فوتبال داشت که از هم اکنون با دقت زیاد 
نسبت به بازی تیم ملی مقابل عراق و همچنین روانشناسی رفتار 
بازیکنان حریف برنامه ریزی کند. البته هنوز واقعا برایم جای سوال 
است به چه دلیل عزیزی خادم هنوز کمیته تیم های ملی را فعال 
نکرده است؟ بزرگان فوتبال و پیشکسوتان می توانند در حوزه اتاق فکر 
فعالیت کنند و وزن تیم ملی را بالا ببرند و نباید نسبت به این موضوع 
بی توجه بود. در نهادهای توسعه یافته بدنه اجرایی و کارشناسی پس 
از تغییرات کلان ثابت باقی می مانند. اینکه هر گروه بیاید، گروه دیگر 
برود حرکت جهان سومی است. کار کارشناسی می بایست استمرار 
داشته باشد. باید به سابقه افراد توجه کرد. اینکه فلان فرد شنیده شده 
از فلان کاندیدای انتخابات فدراسیون حمایت کرده است و به همین 
دلیل شرایطی فراهم شود که در فدراسیون نماند اتفاق خوبی نیست. 
فدراسیون نباید نیروهای توانمند را از دست می داد و در آینده هم باید 

از رفتن سرمایه ها جلوگیری کرد.

فدراسیون نیروهای توانمند را  از دست ندهد

    پایان فصل
مجتبی بیژن مدافع میانی نساجی با این مصدومیت 
شدید که در دیدار با سپاهان پیدا کرد، ۸ بازی باقی مانده 
نساجی در ادامه لیگ برتر و رقابت های جام حذفی 
را از دست داد تا دست ساکت الهامی برای چیدمان 

خط دفاعی تیمش خالی تر از قبل شود.

        حمایت
در آستانه شروع بازی های دوربرگشت مرحله گروهی 
به  منتسب  اینستاگرامی  صفحه  آسیا،  لیگ قهرمانان 
محمدرضا زنوزی با انتشار استوری به حمایت از خطیبی 
پرداخت. در این استوری در کنار تصویری از خطیبی، نوشته 

شده است: »آذربایجان در کنار توست«.

         جشن طلسم شکنی 
پس از 9 هفته ناکامی در رسیدن به پیروزی، برد نفت 
مسجدسلیمان و طلسم شکنی شاگردان فکری باعث شد 
تا آنها پس از پایان بازی مقابل مس رفسنجان، جشن شادی 
بپا کنند و این چنین مسرور از اولین پیروزی با سرمربی 

جدید خود باشند.

ت
شــ

سنو
عک

تیم استقلال بعداز 2 برد پیاپی در مسابقات 
لیگ قهرمانان مقابل تیم الدحیل تن به شکست 
داد. هاشم بیک زاده اعتقاد دارد مشخص است 
که خط دفاعی در گذشته ضعف داشت اما در 

این مسابقه یک زنگ خطر به صدا در آمد.
 نظر شـــما در مورد باخت استقلال 

الدحیل چیست؟
 این را همه درک کرده اند که سطح استقلال 
در لیگ و آسیا چه اندازه تفاوت دارد و تیمی 
که مجیدی اکنون در اختیار دارد بازی های 
چشم نوازی را به اجرا می گذارد. این شکست 
چیزی از شایستگی های استقلال کم نخواهد 
کرد. الدحیل مشخصا متوجه قدرت استقلال 
شد و البته خوش شانس هم بودند که از 
اشتباهات فردی در خط دفاعی استفاده کردند 
تا نتیجه را به نفع خودشان رقم بزنند. مسعود 
ریگی روز خوبش نبود و در کنار او آرش رضاوند 

هم همین شرایط را داشت. 
 استقلال در این دیدار اشتباهاتی داشت!

مشخص است که خط دفاعی در گذشته 
ضعف داشت اما در این مسابقه یک زنگ خطر 
به صدا در آمد. کادرفنی و فرهاد مجیدی مسلما 
می توانند این مشکل را برطرف کنند و جای 

نگرانی نیست.
 در مورد بازی برگشت مقابل الدحیل 

در روز یکشنبه چه نظری دارید؟
 بازی برگشت سخت تر خواهد بود چون دو 
تیم در این بازی به خوبی یکدیگر را محک زدند. 
تیم ما نشان داده که ترس ندارد و در هر لحظه از 
بازی به دنبال کسب پیروزی است که از روحیه 
کادرفنی نشات می گیرد. نظر شخصی ام این 
است که از استقلال با جان و دل حمایت کنیم.

گفــتوگــو
هاشم  بیک زاده: 

 زنگ خطر
  برای استقلال 
به  صدا درآمد 

فوتبالداخلی
تسنیم: یک رسانه مطرح ترکیه مدعی توافق 058 هزار 
یورویی باشگاه ترابزون اسپور با مجید حسینی، مدافع ایرانی اش 
شد. تیم های زیادی در ترکیه و اروپا پیگیر شرایط مجید حسینی، 
ملی  پوش ایرانی ترابزون اسپور ترکیه هستند. بازیکنی که 
قراردادش به زودی پایان می یابد و بازیکن آزاد محسوب خواهد 
شد. براساس این گزارش، مجید حسینی که در فصل جاری هنگام 
غیبت هوگو و ادگار از سوی سرمربی ترابزون  اسپور مورد استفاده 
قرار می گرفت با پیشنهاد تمدید قراردادش مواجه شده است. 
طرفین به توافقی 058 هزار یورویی دست یافتند و اکنون انتظار 
می رود قرارداد رسمی امضا شود. در صورتی که مشکلی پیش نیاید 

مجید حسینی همچنان برای ترابزون  اسپور  بازی خواهد کرد.
آرمان ملی: هفته بیست ویکم لیگ برتر طی روزهای گذشته 
آغاز شد. تیم آلومینیوم اراک و پیکان به تساوی یک بر یک رضایت 
دادند. تیم نفت مسجدسلیمان با یک گل مس رفسنجان را شکست 
داد. نساجی و سپاهان در حالی به مصاف یکدیگر می رفتند که با 
توجه به شرایطشان در جدول هر دو به 3 امتیاز این دیدار نیاز 
مبرمی داشتند. سپاهان که در کورس قهرمانی قرار دارد بازی را 
هجومی آغاز کرد و پس از چند موقعیت خوب که در ابتدای بازی 
از دست داد، روی شلیک زیبای احسان حاج صفی در دقیقه 52 به 
گل رسید تا تیمش در این دیدار خارج از خانه پیش بیفتد. پس از 
این گل سپاهان به خوبی بازی را اداره می کرد و حتی می توانست 
گل های بیشتری را نیز به ثمر برساند اما روی یک غافلگیری و البته 
اشتباه عجیب از سوی کمک داور و داور وسط، سپاهان با اخراج 
نژادمهدی 01 نفره شد تا سپاهان دقیقا یک نیمه با یک یار کمتر 
بازی کند. تیم فوتبال سپاهان با پیروزی در این دیدار 44 امتیازی 
شد و با یک بازی بیشتر و 3 امتیاز بیشتر نسبت به پرسپولیس به 

صدرجدول برسد.  

بینالملل
 نشریه گاتزتا دلواسپورت ایتالیا نوشته است که احتمال بازگشت 
کریســتیانو رونالدو به منچســتریونایتد وجود دارد، چرا که این 
بازیکن پرتغالی برای بازگشــت به تیمی که ســال 2009 آن را به 
مقصد رئال مادرید ترک کرد وسوسه شده و برای هموارکردن مسیر 
بازگشتش حاضر است حقوق خود را کاهش دهد. قرارداد رونالدو با 
یوونتوس تا ماه ژوئن سال 2022 اعتبار دارد اما طبق ادعای گاتزتا 
شماره 7 بانوی پیر با توجه به فصل ضعیفی که این تیم تجربه کرده 
برای ماندن در تورین دچار تردید شده است. از طرفی یوونتوس درگیر 
مشکلات مالی است که همین موضوع هم اصلی ترین دلیلش برای 
حضور در سوپرلیگ اروپا بود، پروژه ای که تنها 48 ساعت پس از اعلام 
شکل گیری اش شکست خورد. در همین حال گاتزتا به اعتراف اخیر 
اولگنار سولسشایر سرمربی منچستریونایتد مبنی بر تمایلش برای 
بازگشت کریستیانو رونالدو به اولدترافورد و منتفی بودن بازگشت 
کاپیتان تیم ملی پرتغال به رئال مادرید پس از ردشدن احتمال این 

رونالدوی اتفاق از سوی رئیس کهکشانی ها اشاره داشته است. 
36 ساله در حال حاضر از یوونتوسی ها سالانه 
31 میلیون یورو در سال حقوق می گیرد اما 
پرداخت این حقوق برای منچســتریونایتد 
امکان پذیر نیســت  و به همین دلیل هم او 
حاضر است با قبول حقوقی پایین تر به تیمی 

که 12 ســال قبل آن را ترک کرد 
برگردد، البته طبق ادعای نشریه 
ایتالیایی، او با رقمی کمتر از 20 
میلیون یورو در ســال حاضر 
به پیوستن به شیاطین سرخ 
نخواهد شد. گفته می شود 
که یوونتوس بــرای فروش 
رونالدو حداقل 29 میلیون 

یورو می خواهد ضمن اینکه 
به معاوضه او با پل پوگبا هم تمایل 
دارد اما بعید است که شیاطین سرخ 
حاضر به انجام چنیــن معامله ای 

باشند.

کاظماولیایی
مدیرعامل اسبق استقلال

سیدحسن طباطبایی، رئیس فدراسیون کاراته گفت: هیچ 
قولی بابت کسب مدال در المپیک نمی دهم، اما اطمینان 

می دهم بچه ها با همه توان بجنگند.
  وضعیت ملی پوشان

سیدحسن طباطبایی افزود: حمید عسگری در بخش پسران 
و حمیده عباسعلی در بخش دختران تاکنون موفق به کسب 

سهمیه المپیک شده اند. تیم های ملی در 20 رویداد 
کاراته وان در 5 قاره شرکت کردند. راه پرفرازونشیبی 
را بچه ها طی کردند تا به اینجا رسیدند. سارا بهمنیار 

و رزیتا علیپور هم امتیازات خوبی را کسب کردند. 
وضعیت سارا بهمنیار برای کسب سهمیه سبز 

است و علیپور هم با بدشانسی 
نتوانسته ســهمیه الـمپیک 
را بگیرد. وی بـــا اشـاره به 
حضور پورشیب و گــنج زاده 
در یک وزن برای رسیدن به 
المپیک، تصریح کرد: یکی 
از تلخ ترین اتفاقات توکیو 
این است که از حـــضور 
سریــع ترین  از  یکی 
ورزشکاران خود محروم 

است. از بین پورشیب و گنج زاده یک نفر باید راهی المپیک شود 
طباطبایی در پاسخ به این سوال که اگر المپیک لغو نمی شد آیا 
عباسعلی پس از جراحی به این رقابت ها می رسید یا خیر، گفت: 
با توجه به نحوه انجام عمل جراحی روی پای عباسعلی او بازهم 
به المپیک می رسید و الان هم مشکلی بابت مصدومیت ندارد. 
تنها دغدغه ما مصدومیت او بود و مسئولان ورزش نیز تماس 

گرفتند و از عباسعلی اعلام حمایت کردند.
 کادر فنی 

طباطبایی درباره میزان رضایتش از عملکرد 
کادرفنی تیم ملی، خاطرنشان کرد: ما کادرفنی 
بسیار خوبی داریم و از عملکرد آنها رضایت داریم. 
در بخش بانوان نیز کادر خوبی داریم. 
رئیس فدراسیون کاراته در پاسخ به 
این سوال که آیا مشکل کاری سرمربی 
تیم ملی حل شد یا خیر، گفت: هنوز 
حل نشده اما امیدوارم مشکل او 
نیز حل شود. در حال پیگیری 
مشکل او هستیم تا حل 
شود. وی با اشاره به 
رابطه دوستانه شهرام 
ملی پوشان  با  هروی 

کاراته افزود: سال هاست این تیم با یکدیگر کار می کنند. آقای 
هروی قبل از اینکه سرمربی شود مربی تیم ملی بوده است. 
فکر می کنم با توجه به تاریخ کاراته ایران، توقع کسب مدال در 

المپیک بی دلیل نیست.
  شانس مدال 

وی در پاسخ به این سوال که کاراته شانس چند مدال در 
المپیک دارد، تصریح کرد: کاراته ما پرقدرت است و ایران 3 دوره 
است که در حضور قدرت های جهان قهرمان تیمی  جهان شده 
است. هیچ قولی برای کسب مدال در المپیک نمی دهم اما قول 
می دهم بچه ها با تمام وجود بجنگند. ما در بخش کاتا شانس 
کسب یک سهمیه انفرادی در پسران و یک سهمیه انفرادی 
در بخش دختران داریم و امیدوارم با 6 سهمیه کامل کومیته 
و 2 سهمیه کاتا با ترکیب کامل راهی توکیو شویم. بچه های ما 
شایستگی کسب مدال در المپیک را دارند. رئیس فدراسیون 
کاراته درباره دو پست همزمان خمارلو به عنوان نایب رئیس 
فدراسیون کاراته و سرپرست دبیری فدراسیون اتومبیلرانی، 
گفت: او در فدراسیون ما نایب رئیس است و چند وقتی است 
رفته به آقای ناظمی  به عنوان سرپرست دبیری فدراسیون 
اتومبیلرانی کمک کند! قرار نبوده به آنجا برود اما امیدوارم 
به زودی بازگردد. وی در پایان درباره صدور احکام زیاد در 
فدراسیون کاراته و اینکه برخی معتقدند فقط حکم گرفته اند 
اما کاره ای نیستند، افزود: بعد از سال ها فدراسیون با استفاده از 
نظر کارشناسان و خردجمعی جلو می رود. نیاز داریم از ظرفیت 
حداکثری کاراته استفاده کنیم. مسیر کاراته نتیجه خردجمعی 

و میدان دادن به جوانان است که افتخارآفرین بوده اند.  

سیدحسن طباطبایی، رئیس فدراسیون کاراته:

هیچقولیبرایمدالالمپیکنمیدهم

آرمان ملی: کیــانوش رســتمی که بعداز 
المپیک ریو حاشیه های فراوانی برای خود و 
وزنه برداری ایجاد و تصمیمات عجیبی اتخاذ 
کرده در حالی موفق شد قهرمانی آسیا را 
به دست آورد که به دلیل عدم کسب امتیاز لازم 
در آستانه حضور در لیست غایبان المپیک قرار 

گرفته است. 
  اوت شدن ها 

رستمی تا پیش از مــسابقات آسیایی 
3 مرتبه اوت کرد. وی حـــتی در مسابقات 
نتایج ضعیفی ثبت  لیگ ورنه برداری هم 
 1397 کرد. روز ششم شهریورماه سال 
مسابقات وزنه برداري دسته 94 کیلوگرم 
بازي هاي آسیایي 2018 جاکارتا با قهرماني و 
رکوردشکني سهراب مرادي و حذف کیانوش 
رستمي همراه بود. کیانوش رستمي  در آخرین 
پست اینستاگرامي  خود وعده یک سورپرایز را 
داده بود؛ حذف شدن از مسابقات با ناکامي  در 
زدن وزنه حرکت دو ضرب شاید سورپرایز این 
قهرمان پرحاشیه آن هم از نوع تلخش بود!  
2 مهرماه سال 98 رقابت دسته 96 کیلوگرم 
وزنه برداري قهرماني جهان آغاز شد و در پایان 
حرکت یکضرب، ایران صاحب مدال نشد. 
کیانوش رستمي  موفق نشد در 3 مرتبه وزنه 
180 کیلوگرم را مهار کند و اوت شد. او از 
دوضرب هم انصراف داد که دلیل آن مصدومیت 
از ناحیه آرنج عنوان شد. چندماه بعد کیانوش 
رستمی در مسابقات وزنه برداری گزینشی 
المپیک جام فجر اوت شد. در رقابت دسته 
96 کیلوگرم مسابقات وزنه برداری گزینشی 
المپیک 2020، کیانوش رستمی وزنه های 
175 و 177 کیلوگرم را انداخت و همانند 
مسابقات مهم اخیر بازهم با انتخاب وزنه های 
سنگین اوت شد.  رستمی در اولین حرکت 
یکضرب 175 کیلوگرم را انداخت. او در حرکت 
دوم دوباره پشت وزنه 175 کیلوگرم قرار گرفت 
و وزنه را از پشت سر انداخت.  رستمی در آخرین 
حرکت یکضرب وزنه خود را به  177 کیلوگرم 
تغییر داد اما این وزنه را هم انداخت و اوت شد. 
»دهدار« دیگر نماینده ایران در اولین حرکت 
156 کیلوگرم را مهار کرد.  او در دومین حرکت 

161 کیلوگرم را انداخت و در حرکت سوم 
دوباره پشت این وزنه قرار گرفت و این بار موفق 

به ثبت این وزنه شد و مدال نقره گرفت.
 تصمیم به تغییر وزن 

 کیانوش رستمی وزنه بردار یاغی ایران که 
سال هاست اردوهای تیم ملی را تحریم کرده 
و به شکل انفرادی تمرین می کند، در آستانه 
این رقابت ها تصمیم عجیبی گرفت. او که در 
وزن 96 کیلوگرم با سهراب مرادی برای کسب 
سهمیه المپیک رقابت دارد، اعلام کرد در 
مسابقات قهرمانی آسیا در دسته 89 کیلوگرم 
وزنه بزند تا شانس حضورش در المپیک 
توکیو را افزایش دهد. رستمی که به دلیل 
نتاجی بسیار ضعیف و اوت کردن پی درپی در 
رقابت های مختلف، از لحاظ امتیازی برای 
کسب سهمیه المپیک شرایط مناسبی نداشته، 
به خاطر امتیازات المپیک می خواهد یک دسته 
پایین تر بیاید تا با رکورد مجموع خوب بتواند 
سهمیه را کسب کند؛ او تصمیم داشت هم 
در گزینشی کلمبیا هم در قهرمانی آسیا در 
این دسته شرکت کند. این در حالی است 
که شرایط او برای موفقیت در این دسته هم 
دشوار است. کیانوش رستمی اگر بخواهد در 
دسته 89 شرکت کند باید رکورد قابل توجهی 
ثبت کند یعنی حداقل 395 تا 400 کیلو 

مجموع رکوردش باید  باشد و منتظر نتایج 
بقیه رقبایش در وزن 96  از جمله سهراب 

مرادی باشد.
  طلای آسیا 

کیانوش رستمی و علی میری دو نماینده 
مسابقات  کیلوگرم   89 دسته  در  ایران 
وزنه برداری قهرمانی آسیا بودند. این رقابت 
برای کیانوش رستمی حکم گزینشی المپیک 
را هم داشت و او باید حداقل به رکورد مجموع 
395 کیلوگرم می رسید تا برای رسیدن به 
سهمیه دسته 96 کیلوگرم المپیک امید داشته 
باشد. کیانوش رستمی در حرکت یکضرب 
با ثبت رکورد 167 کیلوگرم به مدال نقره 
رسید و علی میری با مهار وزنه 164 کیلوگرم 
در جایگاه چهارم ایستاد. کیانوش با اینکه در 
حرکت اول یکضرب 167 کیلوگرم را مهار کرد، 
2 بار در بالابردن وزنه 176 کیلوگرمی ناکام 
بود. همچنین در حرکت دوضرب که انتظار 
می رفت رستمی آماده تر و قدرتمندتر کار 
کند، او در حرکت اول وزنه 206 کیلوگرم مهار 
کرد اما هیات ژوری رای سه داور را بازگردانند 
و این وزنه مورد قبول قرار نگرفت. وی برای 
باردوم پشت این وزنه ایستاد و به درستی 
206 کیلوگرم را مهار کرد. در حرکت سوم هم 
وزنه 216 کیلوگرم را نتوانست مهار کند تا با 

مجموع 373 کیلوگرم به مدال نقره دوضرب 
و نشان طلا مجموع دست یابد. رستمی با 
وجود رسیدن به طلای مجموع، اما به دلیل 
اینکه وزنه های موردنظر را مهار نکرد، امتیازات 
لازم را کسب نکرد و نتوانست جواز حضور در 
المپیک را به دست آورد. او برای اینکه به کسب 
سهمیه المپیک امیدوار باشد، باید مجموع 395 
کیلوگرم را ثبت می کرد که با آن رکورد 22 
کیلوگرم فاصله دارد! ممکن است وی به کلمبیا 
اعزام شود و برای بار آخر شانس خود را امتحان 
کند، اما رقیبی از قرقیزستان امتیازات بسیار 

بالاتری از این وزنه بردار ایرانی دارد.
 گلایه

رستمی که ناراحت از عدم کسب نتایج 
موردنظرش در دسته 89 کیلوگرم بود به 
دوربین پخش زنده این رقابت ها در آخر 
مسابقه اش عنوان کرد: »من استرس زیادی 
داشتم و همین مساله باعث شد تا خوب نتیجه 
نگیرم، مجبور شدم در مسابقات زیادی شرکت 
کنم و بارها تست دوپینگ دادم اما این بار هم 
امتیازات لازم را به دست نیاوردم. شش ماه 
چیزی نخوردم وزن خودم را پایین آورده ام 
برای اینکه بتوانم سهمیه المپیک بگیرم اما این 

مسیر خوبی برای من نبود«.
 بازتاب 

سایت Insidethegames در گزارشی 
با اشاره به موضوع نارضایتی رستمی نوشت: 
»کیانوش رستمی مدال طلای مسابقات 
قهرمانی آسیا را از آن خود کرد اما روی سکو 
در تاشکند ناراضی به نظر می رسید. رستمی 
یکی از محبوب ترین وزنه برداران جهان که در 
دو بازی المپیک گذشته طلا و نقره کسب کرده، 
برای کسب سهمیه المپیک توکیو ناکام مانده 
است. این وزنه بردار 29 ساله ایرانی نتوانسته 
امتیازی برای المپیک کسب کند. رستمی از 
کاهش وزن شکایت کرد؛ هرچند گفته می شود 
که او درخواست کرده بود تا در وزن منفی 
81 کیلوگرم المپیک در ازبکستان شرکت 
کند. رستمی در این مسابقات از استرس زیاد 
صحبت کرده بود. وی 2 حرکت خوب داشت و 

4 حرکت را از دست داد«.

المپیک برای »رستمی« تمام شد؟!

طلای تلخ  »کیانوش«! 

غلامرضا رفیعی، مشاور حقوقی رئیس فدراسیون فوتبال 
به دنبال اتفاق حیرت انگیز حذف تیم ملی فوتبال ساحلی 
ایران از جام جهانی 2021 روسیه و انتخاب بحرین به عنوان 
میزبان مسابقات متمرکز انتخابی جام جهانی، در خصوص 
این اتفاقات توضیحاتی ارائه داد.  غلامرضا رفیعی در ارتباط 
با آخرین وضعیت پیگیری شکایت ایران به CAS درباره 
میزبانی کشور بحرین در مقدماتی جام جهانی گفت: مهمترین 
نکته این است که ما از حق قانونی خودمان استفاده کردیم 
و فرآیند کاملا مشخص است. از 10 روز زمان در نظر گرفته 
شده AFC فرصت آنها، دوشنبه به پایان می رسد و ظرف 

یکی دو روز آینده نسبت به معرفی داور باید اقدام کنند و 
بلافاصله دادگاه بین المللی ورزش سرداور را معرفی خواهد 
کرد. وی اضافه کرد: برای اینکه CAS اقدام به پذیرش صدور 
دستور موقت کند، سه شرط وجود دارد. اینکه خسارتی 
که به شاکی وارد می شود غیرقابل جبران باشد. شرط دوم 
اینکه دلایل کافی باشد مبنی بر اینکه شکایت به حق باشد و 
شرط سوم Balance Of Interest است. همین الان 
هم CAS تصمیمی اتخاذ نکرده و واقعیت این است که ما 
معتقدیم دبیرکل فاقد صلاحیت برای تصمیم گیری برای 
میزبانی است. رفیعی ادامه داد: آن چیزی که تا این لحظه 

برای ما مسجل شده، این است که تصمیم توسط دبیرخانه 
گرفته شده و AFC تصمیم گیری در کمیته مسابقات و 
دیگر بخش ها را رد کرده است. در موردی شبیه این پرونده، 
چند سال پیش، دبیرکل چنین تصمیمی را گرفت که خارج 
از اختیاراتش بود و در دادگاه عالی رای وی رد شد. از نظر ما 
دبیرکل فاقد اختیارات قانونی برای چنین تصمیمی است و 
فدراسیون فوتبال از ابتدا در ویدئوکنفرانس مخالفت کرده بود 
و اجماعی در ویدئوکنفرانس گروهی در این خصوص وجود 
نداشت. مهمترین نکته این است که ببینیم دستور موقت 
CAS چیست. اگر نشود، درخواست ما برای مشخص شدن 
پنل داوری فرای رد تصمیم دبیرکل است و نتیجه آن بستگی 
به این دارد که رای نهایی در چه تاریخی صادر شود. ما حق 
خودمان می دانستیم و باید منتظر بمانیم تا رای داوران 

مشخص شود.

غلامرضا رفیعی: 

دبیرکلحقانتخاب»بحرین«رانداشت


